

28th January - 5:30 pm

28 janvier - 17h30



WOOW

Wonderful Online  
Orientation Week

# Wonderful Online Welcome Speech

La Direction des Relations Internationales et Européennes (DRIE) de l'Université de Lorraine a le plaisir de vous convier à une session d'information et de bienvenue (Wonderful Online Welcome Speech - WooW) qui aura lieu sur Zoom le **28 janvier 2021, à partir de 17h30**.

*IRO (DRIE) of Université de Lorraine is pleased to invite you to the University of Lorraine's Wonderful Online Welcome Speech - WooW, which will take place on Zoom, 28th January 2021, from 5:30 pm.*

## 17h30 - 17h45 :

Welcome Speech & Services dédiés aux étudiants internationaux

## 5:30 - 5:45 pm:

*General presentation of UL: Welcome Speech & Services dedicated to international students*

## 17h45 - 18h00 :

ESN Nancy vous dévoile le programme de son «Welcome Month» spécialement créé pour vous

## 5:45 - 6:00 pm:

*ESN Nancy reveals the program of its «Welcome Month» specially created for you*

## 18h00 - 18h15 :

La DRIE répond à toutes vos questions concernant vos démarches administratives ou votre installation en Lorraine

## 6:00 - 6:15 pm:

*The IRO (DRIE) answers all your questions about your administrative formalities or your new life in Lorraine*

*Vous recevrez un lien Zoom quelques jours avant le début de la Wonderful Online Welcome Speech - WooW.*

*You will receive a Zoom link a few days before the start of the Wonderful Online Welcome Speech - WooW.*